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IImmppoorrttaanntt  NNoottiiccee  ttoo  CCuussttoommeerrss  

  
22001166  美美國國總總統統大大選選結結果果  
 
 
美國於 2016 年 11 月 8 日舉行的總統大選結果出乎市場意料，大選後金融市場曾

經出現大幅波動。在美國新政府政策立場仍未清晰的情況下，市場短期內有可能

仍會持續波動，本行提醒客戶於作出投資決定前應小心並了解相關風險。 

 

如有查詢，請聯絡本行分行職員或致電客戶服務熱線 277 95533。  

 

 
 

22001166  UUnniitteedd  SSttaatteess  PPrreessiiddeennttiiaall  EElleeccttiioonn  RReessuulltt  
 
The result of the United States presidential election held on November 8, 2016 

surprised the market, and significant volatilities in the financial markets have been 

seen after the election.  Volatilities may continue in near term until there is more 

clarity about the policy stance of the new United States Government.  Customers are 

advised to be cautious and understand the associated risks before making any 

investment decision. 

For enquiry, please contact our branch staff or call Customer Service Hotline at     

277 95533. 


